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Dirige

Valg af d[rigent Formand Jan Ole lakobsen bød de 45 fremmødte velkommen til
årets generalforsamling

Jan Ole Jakobsen foreslog Benny Raunkiær som dirigent. Benny
blev valgt.

Dirigenten takkede for valget og konstaterede en lovlig indkaldelse
til generalforsamlingen og spurgte om nogen havde indvendinger,
da dette ikke var tilfældet, erklærede dirigenten dermed
generalforsamlingen for beslutningsdygtig.

Beretning om klubbens
virksomhed i den
forløbne periode.

Jan Ole lakobsen fremlagde en god og fyldig beretning (kan ses på
hjemmesiden),
Der var efterfølgende en del debat for og imod skraldespande på
teestederne, alt fra besvær med tømning til frygten for skrald der
flyder på banen, andre mente det var ok at tømme og det gav
rigtig mange pant-dåser/flasker. Debatten tages videre med til
baneservice. Beretningen blev herefter taget til efterretning.

Fremlæggelse af det
reviderede regnskab

Klubbens revisor Michael Aalund gav en grundig redegørelse for et
regnskab der viser et overskuA på SZS.O03 kr.
Der var ikke nogen kommentarer til regnskabet der blev
enstemmigt vedtaget.
I umiddelbar forlaengelse af regnskabsaflæggelsen for LGK fortalte
Michael Aalund kort om banens regnskab.

Forelæggelse af
budget for 2025

Michael Aalund fremlagde et budget der for 2025 viser et overskud
på ZOS.OOO kr. den budgetterede nedgang i forventning til
overskud. Michael Aalund betegnede budgettet afbalanceret lagt ud
fra et forsigtig hedsprincip.
(Regnskab og budget kan se på hiemmesiden).

Forlag fra
medlemmerne

Ingen forslag mcdtaget

Ingen forslag fra bestyrelsenForslag fra bestyrelsen

Valg af 2
bestyrelsesmed lem mer
og 2 suppleanter

Jan Frisenette og Kurt Petersen blev genvalgt,
Som suppleant var der genvalg til Jan Bendix Andersen og Claus
Pape Henriksen

Revisionsfirmaet Hartvig og Aalund blev foreslået og valgt. Da der
er tale om et revisionsfirma skal der ikke vælges nogen
suppleanter.

Valg af revisor og
revisorsu pplea nt

Eventuelt Jan Frisenette fortalte at de mange flexmedlemmer er med til at
give klubben det flotte resultat, men at håndteringen af de mange
ind og udmeldelser ikke kunne håndteres økonomisk, hvis ikke
frivillige gjorde arbejdet, så stor tak til dem.

Dirigenten sluttede generalforsamlingen med en tak for god ro og
orden.

Jan Ole takkede dirigenten for en god ledelse af
generalforsamlingen
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